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Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. február 14-i soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc — 14,45 órától
Holló Gyula
Németh Mihályné
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház vezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Fejes Lőrinc képviselő később érkezett az ülésre.

Je2vzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.

Holló Gyula képviselő jelezte, hogy nem tud a testületi ülés végéig maradni.

A polgármester javasolta 8. napirendi pontba felvenni „Szavazatszámláló Bizottság tagjainak
megválasztását” a meghívóban közölt napirendekhez, s ennek alapján az alábbiak szerint
javasolta a napirendi pontok elfogadását:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Kisköre Városi Önkormányzat 2018. évi költségvetése.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló a Művelődési Központ 2017. évi munkájáról, a 2018. évi programtervezet.
Előadó: Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgató

4. Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2017. évi munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

5. Beszámoló a Humán Bizottság 2017. évi munkájáról.
Előadó: Pócs János a Humán Bizottság elnöke
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6. A Kiskörén működő civilszervezetek támogatására pályázat kiírása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

7. Arany János Tehetséggondozó Programban való részvétel.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megválasztása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

9. Egyebek

10. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt. Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki elfogadja egy napirendi pont felvételét, s ennek alapján az általa javasolt
napirendi pontokat? Kézfelnyújtással jelezze’

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az általa javasolt napirendi pontokat elfogadta,
melyről az alábbi határozat született:

1/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta Magyar
Csilla polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Kisköre Városi Önkormányzat 2018. évi költségvetése.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló a Művelődési Központ 2017. évi munkájáról, a 2018. évi programtervezet.
Előadó: Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgató

4. Beszámoló a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2017. évi munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság eh~őke

5. Beszámoló a Humán Bizottság 2017. évi munkájáról.
Előadó: Pócs János a Humán Bizottság elnöke

6. A Kiskörén működő civilszervezetek támogatására pályázat kiirása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

7. Arany János Tehetséggondozó Programban való részvétel.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megválasztása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

9. Egyebek

10. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester Határidő: azonnal
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A meghívó a jegyzőkönyvböz „B” mellékletként csatolva.

1. napirend
(Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta cl: Nagyon
mozgalmas időszakon van túl az önkormányzat, hiszen a december végi pályázati döntések
eredményei most érkeztek meg, valamint egy Új szakrendszer bevezetésére került sor. Ezért is
nem lett januárban képviselő-testületi ülés.
A Pénzügyi Bizottság ülésén a pályázatokkal kapcsolatban sok kérdés hangzott cl, melyre azt
lehet elmondani. hogy minden támogatási döntéshez a szerződések elkészültek, a Motelre
vonatkozó támogatási szerződést nem küldték még. A Magyar Allamkincstárral folyamatos
egyeztetés történik. 2017. december 15-i Kormányrendelet módosítása értelmében nem az
önkormányzat számlájára érkeznek a támogatási pénzek, hanem a Magyar Allarnkincstárnál
nyitott alszámlára. A teljesítés után, kifizetési kérelmek alapján kapja meg az önkormányzat a
támogatási pénzeket. Ez egy belső szabályozás, amelynek alapján a támogatási pénzeket az
önkormányzatok megfelelő helyre és ütemben használják fel.

Németh Mihályné képviselő az egészségügyi pályázattal kapcsolatban bővebb felvilágosítást
kért, mert nem tud róla semmit sem.

Magyar Csilla polgármester válaszában a következőket mondta cl: A pályázatot Dr. Bús
András háziorvos készítette el a szakmai programmal együtt, a praxis közösséget ő hozta
létre, és határozta meg a szakmai munkát Egy feltételes támogatási döntésről van szó, mert
hiánypótlásra hívtak fel, és a jövő hét folyamán fog doktor úrral megbeszélést folytatni az
eszközlista pontosításáról, valamint azokról a tételekről, amelyekről bővebben kell
nyilatkozni. A szakmai megvalósítás a praxis közösség feladata lesz, az önkormányzatnak
koordináló szerepe lesz a pályázatban. A doktor Úr által megjelölt érintettekkel, azokkal a
polgármesterekkel, akikkel doktor Úr kérésére megbeszélést folytatott, valamint a szakmai
megvalósításban résztvevőkkel ismét egyeztetni fog annak érdekében, hogy mindenki
tájékozódjon.

A képviselők részéről több kérdés nem volt, Magyar Csilla polgármester a következő
kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi pontban szereplő
tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

2/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés közötti tárgyalásokról adott tájékoztatóval
együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Fejes Lőrinc képviselő megérkezett az ülésre
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2. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirenddel kapcsolatban elmondta: A 2018. évi
költségvetésről 9-én pénteken egyeztetett a Pénzügyi Bizottság elnökével, a Pénzügyi Iroda
vezetőjével, és alpolgármester úrral. Első körben a Pénzügyi Bizottság elnökének kell tudni
arról, hogy milyen a pénzügyi háttér. Ezután pedig Pénzügyi Bizottság ülésre került sor.
A polgármester megkérte Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét, hogy
ismertesse a Bizottság döntését.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a következőket mondta el: A Pénzügyi
és Jogi Bizottság megtárgyalta a költségvetést, hosszas vita, és sok-sok kérdés után pozitív
döntés született, a Bizottság elfogadásra javasolja a testület számára a 2018. évi költségvetést.

Németh Mihályné képviselő továbbra is aggályosnak tartotta a grafikonokat, mivel azok
áttekinthetetlenek. Az 5 millió forint tartalékalapot pedig kevésnek találta.

Dr. Molnár Péter aljegyző kiegészítésként elmondta: Céltartalékkal kiegészítésre kerül
meghatározott feladatokra.

Holló Gyula képviselő az egyéb működési célú átvett pénzeszközöknél Kisköre Város
Fejlesztéséért Közalapítványtól Tiszavíz és egyéb támogatásból elnyerhető 14 millió forint
összegére, feltételes módban történő megjelölésére kérdezett rá.

PaHagi Lajosné Pénzügyi Iroda vezetője az alábbiakban válaszolt: Az Alapítvány
kuratóriuma megítélt 4,5 millió forint támogatást, várhatóan lehet számítani még támogatásra,
de aláírt dokumentum még nincs. Amennyiben nem érkezik meg a várható támogatás,
csökkentésre kerül a bevétel, hozzákapcsolódva a kiadás is, vagy a kiadásához más forrást
keresnek, hogy a teljesítés meglegyen.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Ebben a költségvetésben található meg a KU-nek a
pénzügyi anyaga?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Átadott pénzeszközként szerepel a költségvetésben az
összeg, amelyet az önkormányzat kötelező feladat ellátására kap, de mivel azokat a KU. végzi,
ezért átadásra kerül számukra.

Pallagi Lajosné Pénzügyi Iroda vezetője kiegészítésként elmondta: Részletesen a 12-es
mellékletben található, melyben nevesítve is van.

Németh Mihályné képviselő kérdése: Ez az összeg mit fedez?

Pallagi Lajosné Pénzügyi Iroda Irodavezető válasza: A feladat ellátást fedezi az összeg. Az
önkormányzat feladatmutatóra kapja az állami normatívát, s három feladatot — üt, temető
fenntartás, zöldterület kezelést - szerződésben átadott az önkormányzat működésre a KU-nek.
Ennek a három feladatnak a normatíváját adta át az önkormányzatnak, s a tényleges
felhasználást május 31-ig igazolni kell a KU-nek a beszámolójában.

Magyar CsiHa polgármester kiegészítése: A beszámoló alapján kapja meg az önkormányzat
a következő évi támogatást, s a Magyar Allamkincstár kéri az igénylést.
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A képviselők részéről több kérdés. észrevétel nem volt. Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta az önkormányzat 2018. évi költségvetését. Kérdése: Elfogadja-e a
képviselő-testület 2018’ évre vonatkozó költségvetést? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő az alábbiak szerint szavazott: 6 igen. 1 tartózkodás. A szavazatok
arányában Magyar CsiHa polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen, 1
tartózkodás mellett az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről megalkotta rendeletét,
valamint a rendelet megalkotásával egyidejűleg a hozzátartozó határozati javaslatot:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 1/2018.(II. 14.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Városi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről.
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „D” mellékletként csatolva).

3/201 8.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetési rendelet
megalkotásával egyidejűleg az alábbi határozati javaslatot fogadja el:

1. Amennyiben év közben az önkormányzat pénzügyi helyzete - elmaradó tervezett
bevétel, vagy nem várt jelentős összegű kiadás - indokolttá teszi, akkor a
működőképesség megőrzése, vagy egyéb, a feladataik ellátását veszélyeztető helyzet
elhárítása érdekében pályázatot kell benyújtani a Magyarország 2018. évi központi
költségvetéséről szóló 2017. évi XC. törvény 3. mellékletének megfelelően a helyi
önkormányzatok kiegészítő támogatására.

2. Kisköre Városi Onkormányzat költségvetésében a Stabilitási törvény 3. ~ (1)
bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyletek és kezességvállalások nem
szerepelnek. Kisköre Városi Onkormányzatnak 2017. évre vonatkozóan
adósságkeletkeztetési szándéka nincs, adósságot keletkeztető ügylethez kapcsolódó
fejlesztési célt nem határozott meg. A Képviselő-testület az önkormányzat saját
bevételeinek, illetve az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési
kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegét 1. függelék
szerint hagyja jóvá.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Vé&rehaitásért felelős: Tóth János Zoltán jegyző
Határidő: értelem szerint

3. napirend

Magyar CsiHa polgármester a Művelődési Központ beszámolójával a kapcsolatban az
alábbiakat mondta el: Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgatója szakmai napon
vesz részt a Lakitelki Népfőiskola szervezésében. Amennyiben kérdés merül fel, írásban
válaszolni fog. A beszámolót a Humán Bizottság tárgyalta, s kérte a Humán Bizottság
elnökét, hogy ismertesse a Bizottság álláspontját.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Bizottság a beszámolót megtárgyalta, s
elfogadásra javasolják a testület számára.
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar CsiHa polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a Művelődési Központ 2017. évi
munkájáról szóló beszámolót a 2018. évi programtervezettel együtt? Kézfeh’yújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

4/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta a
Művelődési Központ — Városi Könyvtár, Tourinform Iroda — 2017. évi munkájáról szóló
beszámolót, valamint a 2018. évi programtervet.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgató

Határidő: értelem szerint.

4. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan kérdezte a Pénzügyi és Jogi
Bizottság elnökét, hogy a Bizottság 2017. évi munkájáról szóló beszámolót kívánja-e
kiegészíteni.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke nem kívánt kiegészítéssel élni.

Ezek után a polgármester a képviselőktől kérte, hogy kérdéseiket, észrevételeiket mondják
cl.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2017. évi munkájáról szóló beszámolót. Kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület a Pénzügyi és Jogi Bizottság 2017. évi munkájáról szóló
beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiakban határozott:

5/2018.(II. 143 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta a
Pénzügyi és Jogi Bizottság 2017. évi munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke

Határidő: értelem szerint.

5. napirend

Magyar Csilla polgármester kérdezte a Humán Bizottság elnökét, hogy a Bizottság 2017.
munkájáról szóló beszámolót kívánja-e kiegészíteni?
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Pócs János a Humán Bizottság elnöke nem kívánt kiegészítéssel élni.

Magyar Csilla polgármester a testület tagjaitól kérdezte, hogy a tagok részéről van-e kérdés,
észrevétel?

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette Fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a Humán Bizottság 2017. évi munkájáról szóló
beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következőképpen határozott:

6/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta a Humán
Bizottság 2017. évi munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Pócs János a Humán Bizottság elnöke

Határidő: értelem szerint.

6. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következő előteijesztést tette: Egy
kitöltetlen előterjesztést készített el aljegyző Úr, mivel 1,2 millió forint van beállítva a
civilszervezetek támogatására. A KLSE a legnagyobb felhasználója volt ennek a
tárnogatásnak, de a december végi ülésen kinyilatkozta az elnök, hogy ebben az évben
működési célokra nem kíván pályázni, ezért kérdése,
- hogy a teljes összegre írja-e ki a pályázatot az önkormányzat?
- vagy képezzen az önkormányzat egy általános tartalékot, hogy meghatározott célra, évvégi

pályázati önerőre tudjanak a civilszervezetek felhasználni? Es második körben is ki
lehessen a pályázatot írni.

Holló Gyula képviselő az elhangzottakkal az alábbiakban fogalmazta meg véleményét: Az
előző évből okulva, amikor ígéret maradt, hogy majd a második félévben megkapják a
támogatási igényt benyújtott civilszervezetek a fennmaradó összeget, ebből nem lett semmi.
Ezért nem tartja helyénvalónak a megosztást. De attól is rngg, hogy milyen arányban gondolta
megosztani a támogatási összeget polgármester asszony?

Dr. Molnár Péter aljegyző a képviselői véleményre reagálva a következőket mondta el:
Tavalyi évben az előirányzatot meghaladó mértékben érkezett be pályázat az
önkormányzathoz. Emlékezete szerint konkrét ígéret nem hangzott el, hanem arról volt szó,
hogy amennyiben a képviselő-testület előirányzatot tud képezni év közben, év végére, abban
az esetben kiír egy másik pályázatot. Azt látni kell, hogy az egész előirányzat kimerült azzal,
bogy 70 %-os támogatást kaptak a civilszervezetek, mert nagy volt a beérkezett igény. Most
annyival más a helyzet, hogy az előirányzat rendelkezésre áll.
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HoHó Gyula képviselő: Nyilvánvaló, hogy az igényektől függ az összeg, hogy a testület
hogyan tudja megosztani. Támogatja a felvetett javaslatot bizonyos százalékban, ha marad a
keretből.

Takács Attila alpolgármester véleménye: Az 1,2 millió forint nem olyan nagy összeg, hogy
megosszák. A civilszervezetek igénye alapján látják meg, hogy milyen összegről van szó. De
arra sincs garancia, hogy az 1,2 millió forint nem lesz túllépve.

Magyar CsiHa polgármester: Az alapján tett javaslatot, hogy a tavalyi év végén jelentek
meg azok az erre évre vonatkozó civil pályázatok, amelyekhez 5-10 % önerőre volt szükség.
A pályázati önerőhöz tartalékalapot képezve, nagyobb biztonsággal tudnának a
civilszervezetek pályázni. Január hónapban kellett a pályázatokat benyújtani, amely
időszakban még előirányzattal nem rendelkezett az önkormányzat.
Nem gördít akadályt annak sem, ha az egész összegre dönt a testület, ahogy jobbnak látják.

Oláh Fereucué képviselő az alábbi kiegészítést tette: A Nyugdíjas Klub nem tudott
pályázatokat benyújtani, mert némi probléma merült fel a célszerinti besorolásukkal,
amelynek a helyretétele folyamatban van, ezért, ha nem nyújtanak be támogatási igényt az
önkormányzathoz, a működésük kerül veszélybe. Nem szeretnék a kapcsolataikat
megszakítani, mivel kulturális szempontból is fontos. Céljuk az önállósodás, Így jövőre már
nem szeretne az önkormányzattól támogatást igényelni.

Holló Gyula képviselő véleménye szerint az Egyesületek a pályázati önerőt is
bekalkulálhatnák a támogatási igényükbe.

Magyar CsiHa polgármester az elhangzottak alapján kérte, hogy a felhívásba kerüljön bele
az önerő igény.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester a
következő kérdést tette fel: Ki az, aki elfogadja a civilszervezeteknek szóló pályázati felhívást
a költségvetésben meghatározott teljes összeg keretében azzal, hogy pályázatokhoz önerőként
is elszámolhatják a civilszervezetek? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

7/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
városban székhellyel rendelkező civilszervezetek részére a „Működési támogatás elnyerésére
irányuló pályázati felhívást” az önkormányzat 2018. évi költségvetésében meghatározott 1,2
millió forint összegben. A civilszervezetek pályázati önerőként is elszámolhatják a támogatás
összegét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző a felhívás közzétételéért

Határidő: azonnal.
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E napirendhez kapcsolódva Magyar Csilla polgármester az alábbiakról tájékoztatta a
testület tagjait: A Belügyminisztérium az őnkormányzaton keresztül a Polgárőr Egyesület
részére biztosított támogatást. A polgármester megkérte Dr. Molnár Péter aljegyzőt, hogy
adjon tájékoztatást a támogatásról.

Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbiakat mondta el: A támogatói okirat tartalmazza, bogy az
önkormányzat 300 ezer forint támogatásban részesült, amelyet a Polgárőr Egyesület számára
kell biztosítani a Polgárőr törvénynek megfelelően, amit az Egyesület alapfeladataira,
különösen a helyi közrend és közbiztonság védelmére, a bűnmegelőzés érdekében közterületi
járőr és figyelőszolgálathoz, bölcsőde, óvoda, általános és középiskola közelében jelzőőri
tevékenység ellátásához, valamint a kötelező feladatokon túl önkéntes közreműködésen
alapuló feladatok ellátáshoz kapcsolódó működési költségekhez lehet felhasználni.
Ezzel kapcsolatban a Polgárőr Egyesület elnökével egyeztetés történt, s az elnök kifejezetten
meghatározott eszközre szeretné fordítani az összeget. A továbbiakban majd egy kérelmet kell
benyújtani az önkormányzathoz és támogatási szerződést kötni. Ami az önkormányzat
szempontjából jelenleg lényeges, az a kifizetés feltétele, és az, bogy önkormányzatnak
támogatási szerződést kell kötni a Polgárőr Egyesülettel, mert civil támogatásnak minősül
annak ellenére, hogy állami forrás és nem önkormányzati.
Az aljegyző kérte, hogy a rendelettel összhangban egy felhívást tegyen közzé az
önkormányzat, azzal, hogy a támogatási döntés értelmében helyi Polgárőr szervezet nyújthatja
be igényét a biztosított összegre és azokkal az elszámolási határidőkkel, amelyeket az
önkormányzat részére a támogatói okirat tartalmaz. Egy formális döntésről van szó, hiszen a
az Egyesület kapta a támogatást, csak az önkormányzaton keresztül. A támogatási kérelem
benyájtásával a testületnek majd ismét dönteni kell.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki támogatja a Polgárőr Egyesületnek szánt támogatás átadását?
kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint döntött:

8/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete ‘7 igen szavazat mellett támogatta a
Belügyminisztérium által, a Kiskörei Polgárőr Egyesület részére biztosított 300 ezer forint
anyagi támogatás átadását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

7. napirend

Magyar Csilla polgármester a következőket terjesztette elő: Az Arany János
Tehetséggondozó Programban való részvételt novemberben szokta tárgyalni a testület. Az
elmúlt hét folyamán két nyolcadik osztályos tanuló szülői keresték meg, akik elmondták,
hogy a Szilágyi Erzsébet Ginmáziumban nyílt napon vettek részt gyermekeikkel. A gyerekek
nem ide szándékoztak továbbtanulni és nem a Tehetséggondozó Programba, de nagyon
megtetszett nekik, bogy az intézmény igazgatója lehetőséget biztosított arra, hogy pótlólag
benyújthassák igényüket. Miháczi Csilláról és Nagy Ildikóról van szó, akik jogosultak az
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Arany János Tehetséggondozó Programban Való részvételre. A szülőknek annyit mondott,
hogy az eddigi évek során még senki nem került elutasításra a testület által. O maga is beszélt
az intézmény igazgatójával és a képviselő-testületi döntést utólagosan is elfogadják.

Takács Attila alpolgármester kiegészítésként elmondta: Továbbra is szeretné, ha az
általános iskola igazgatója ezen tanulók fejlődésével kapcsolatban tájékoztatást adna a testület
felé.

A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem merült fel, Magyar Csifla polgármester
az alábbi kérdést intézte a képviselők felé: Ki az, aki támogatja a két tanuló Arany János
Tehetséggondozó Programban való részvételét? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

9/2018.01. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett támogatja, hogy
Nagy Ildikó nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Nagy Ildikó) Kisköre település
képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó Programban.

Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való részvétele
idejére, maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra, havi 5000,-Ft ösztöndíj támogatást
nyújt. A képviselő-testület
ennek fedezetét a település költségvetésében biztosítja.

Felkéri a polgármestert, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba történő
jelentkezéséhez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a tanuló által az
első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. február 15.

10/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett támogatja, hogy
Miháczi Csilla nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Képes Katalin) Kisköre település
képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó Programban.

Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való részvétele
idejére, maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra, havi 5000,-Ft ösztöndíj támogatást
nyújt. A képviselő-testület
ennek fedezetét a település költségvetésében biztosítja.

Felkéri a polgármestert, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba történő
jelentkezéséhez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a tanuló által az
első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. február 15.

10



8. napirend
Szavazatszámláló Bizottság tagjainak megválasztása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

Magyar CsiHa polgármester megkérte Tóth János Zoltán jegyzőt, hogy tegye meg
előteijesztését.

Tóth János Zoltán jegyző a napirendre vonatkozóan a következőket mondta cl: A
Köztársasági elnök április 8-ára kitűzte az országgyűlési választást. A Helyi Választási Iroda
részére megvannak az ezzel kapcsolatos feladatok, Így a Szavazatszámláló Bizottság
meghatározása is. Az Országgyűlési választást megelőző 20. napig a Bizottság tagjait meg
kell választani. Addig már nem lesz képviselő-testületi ülés, ezért ezt a feladatot most kell
megtenni. Az előterjesztés tartalmazza, hogy milyen feltételeknek kell megfelelni ahhoz, hogy
valaki a Szavazatszámláló Bizottság tagja lehessen. A Szavazatszámláló Bizottság összetétele
egy helyen változott az 1-es szavazókörben. Köles Györgyné már nem tudta vállalni a
feladatot és őt Zsódi Gabriella váltotta. A póttagok vonatkozásában Bozó Agnes, Tótbné
Csernei Mária és Mezei Lászlóné kerültek be.
A jegyző tisztázásképpen a következőkre hívta fel a figyelmet: A facebookon olyan
információk keringtek, hogy jelentkezzenek emberek SZSZB tagoknak. Ezt a hatáskört a
választási törvény a Helyi Választási Irodára tette. A Helyi Választási Iroda pedig indítványt
tesz a képviselő-testületnek és a testület fogadja cl az SzSzB tagjait, és nem egy ilyen
facebook kampányban kell embereket toborozni. Van egy kialakult közösség, aki el tudja látni
ezt a feladatot, és ő ezekkel az emberekkel szeretne együtt dolgozni, mivel a felelősséget neki
kell vállalni, ezért ezen személyekre is ő tesz javaslatot, négy évvel ezelőtt is nagyon jól
működött, és most is ezekkel az emberekkel szeretne együtt dolgozni.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a Szavazatszámláló Bizottság tagjaira szóló
előteijesztést? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület a következő határozatot hozta:

11/2018.(II. 143 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete ‘7 igen szavazat mellett a választási
eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 24. * (1) bekezdésében, valamint 25. *-ában
biztosított jogkörében eljárva, Kisköre város területén működő szavazatszámláló bizottságok
tagjainak és póttagjainak az alábbi kiskörei választópolgárokat választja meg:

01.
szavazókör:
Tagok: Végvári Péter Kisköre, Dobó Út 51.

Zsódi Gabriella Kisköre, Kossuth Út 88.
Patkóné Balla Brigitta Kisköre, Erzsébet Út 17.

Pótt’wok: Vajda Istvánné Kisköre, Hegedűs Út 2.
Bozó Ágnes Kiskőre, Dózsa Gy. Út 23.
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02.
szavazókör:
Tagok: Vas Istvánné Kisköre, Tisza II. ltp.6/3. 1. Iph. 1. em. 2. ajtó

Ruzsányi Gézáné Kisköre, Tisza II. ltp.6/2. 1. lph. Fsz. 4. ajtó
Orónásné Mikiovics
Magdolna Kisköre, Tisza II. ltp.6/1. 2. Iph.

Póttagok: Mezei László Jánosné Kisköre, Tisza II. ltp 7/2. 1 .em 2. ajtó
Tóthné Csernei Mária Kisköre, Petőű Út 21.

03.
szavazókör:
Tagok: Sebestyén Jánosné Kisköre, Kinizsi u. 9.

Réti Jánosné Kisköre, Jókai u. 1.
Nagy Andrásné Kisköre, Tisza II. ltp. 6/4. 1. Iph. 1.em 2. ajtó

Póttagok: Piroska Péterné Kisköre, Dózsa Gy. Út 5.
Szabó Ferencné Kisköre, József Attila Út 20/a.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

9. Egyebek

E napirendi pont keretében elsőként Szalainé Kovács Mária budapesti lakos, földtulajdonos
kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében.
A polgármester elmondta: Kovács Mária földtulajdonos a 0610 brsz-ú földrészlettel osztatlan
közös tulajdonba van az önkormányzattal. Kovács Mária szeretné azt, hogyha az
önkontányzat, mint társtulajdonos hozzájárulna, hogy saját részét tudja használni. 7,6 AK
értékű terület, és 3,9 hektár az ő része.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester a kővetkező
kérdést tette fel: Ki az, aki támogatja a kérelmet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület az alábbiak szerint döntött:

12/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul, hogy
Szalainé Kovács Mária (1119 Budapest, Albert utca 17/c, 4. em., 13. a.) a Kisköre, 0610 hrsz
ú, osztatlan közös tulajdonban lévő 7,6 AK értékű, 3,9740 hektár nagyságú, tulajdonát képező
gyep művelési ágú területet használja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő; értelem szerint.

A következőkben Ficzere Józsefné Kisköre, Kossuth Lajos Út 129. szám alatti lakos ingatlan
felajánlását tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A
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polgármester az ingatlan felajánlással kapcsolatban a következőket mondta cl: Ficzere
Józselhé megkereséssel élt az önkormányzat felé, mely szerint a Kisköre, Kossuth út 112. szám
alatti, 1258. hrsz-ú ingatlant szeretné megvásárlásra felajánlani az önkormányzatnak 500 ezer
forint értékben. Az ingatlannak a felajánló V2 arányban tulajdonosa, a másik ~ rész
tulajdonosa pedig két kiskorú gyermek, s erre a tulajdonrészre az édesanya tett nyilatkozatot.

Holló Gyula képviselő kérdése, hogy a szegregációs pályázatba beletartozik-e?

Magyar Csilla polgármester válasza: A terület beletartozik, de ott nem szeretne az
önkormányzat ingatlant fejleszteni, mert szegregáción kívül kell.

Holló Gyula képviselő: Szóba került szociális bérlakás ügye.

Magyar Csilla polgármester: A Jakab féle háznak, amiről már tárgyaltak, felel meg a m2
nagysága közösségi háznak.

Holló Gyula képviselő kérdése: Az említett ingatlan egyben lenne szociális bérlakás is ás
közösségi ház is?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nem szociális bérlakás, hanem szolgálati lakás, és
közösségi húz. A pályázat úgy kéri, hogy szolgálati lakásként is íünkcionáljon.
Visszatérve az ingatlan felajánláshoz a polgármester elmondta: a két kiskorú gyermek
képviselőjeként az édesanya Írta alá, de véleménye szerint kiskorú árva, félárva gyermek
esetén mindenféle vagyon átadással kapcsolatban a Gyárnhatóság az, aki döntésre jogosult, az
anya ebben az esetben a gyermekek tulajdonrészéről nem dönthet.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése: Milyen az ingatlan műszaki állapota?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nagyon rossz az állaga.

A témával kapcsolatban a képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar
Csilla polgármester a következő kérdéseket tette fel:
- Ki az, aki támogatja az ingatlan megvásárlását? Kézfelnyújtással jelezze.
A testület tagjai nem szavaztak.
- Ki az, aki nem támogatja az ingatlan megvásárlását? Kézfelnyújtással jelezze.
A jelenlévő 7 képviselő nemmel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 7 nem szavazat mellett a következők szerint döntött:

13/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 nem szavazat mellett nem támogatta
Ficzere Józseíhé Kisköre, Kossuth L. út 129., és kiskorú Nagy Mónika és Nagy Miklós
Kisköre, Tisza II. ltp. 6/3. ép. II. lb., 2. em. 2. ajtó szám alatti lakosok tulajdonát képező
Kisköre, Kossuth L. út 112. szám alatti, 1258. brsz-ú lakóingatlan megvásárlását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Kisköre, Ady Endre út 6. szám alatti ingatlan ügyét tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester elmondta, hogy ezen
ingatlan felajánlás elfogadásáról már van képviselő-testületi döntés, de a tulajdonos elhunyt, s
az örökös újra felajánlotta, ezért ismét képviselő-testületi döntésre van szükség.
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A polgármester idézett az örökös leveléből: „Részemről is fennáll a szándék, hogy az
ingatlant felajánlom az önkormányzat részére (ingyenesen).”

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja az ingatlan felajánlást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

14/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testület 7 igen szavazat mellett elfogadta Liptai
Katalin (3042 Palotás, Lehel u. 4.) tulajdonában lévő Kisköre, Ady Endre u. 6. szám alatti
ingatlan önkormányzat részére történő ingyenes felajánlását.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Kisköre, C-26-os területen ingyenesen felajánlott ingatlanok ügyét tárgyalta
a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester
elmondta, hogy három darab ingatlanra vonatkozóan érkezett ingyenes felajánlás.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki támogatja az ingyenes felajánlást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő közül 5 képviselő igennel szavazott, 2 képviselő tartózkodott. A
szavazatok alapján Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület 5
igen, 2 tartózkodás mellett elfogadta az ingatlanok ingyenesen történt felajánlását, melyről a
határozat a következő:

15/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen, 2 tartózkodás mellett hozzájárul az
alábbi magántulajdonban lévő ingatlanok önkormányzati tulajdonba történő ingyenes,
felajánlás jogcímen történő átvételéhez:
Kisköre belterület 3290, 3230, 3065 hrsz-ú ingatlanok.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződések aláírására.
A felaj ánlott ingatlanokkal az Onkormányzat törzsvagyona gyarapodik.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A továbbiakban ingatlan vásárlás ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében. A polgármester az üggyel kapcsolatban az alábbiakat
terjesztette a képviselő elé: Két ingatlan vásárlására van szükség a szegregátumon belül. Az
egyik a „Jakab” féle ház, amelyről már döntött a testület. Az értékbecslés elkészült, s 4 millió
forint értékben becsülték az ingatlant. Meg kellene erősíteni, hogy az önkormányzat a
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pályázat terhére megvásárolja-e az ingatlant. Ott kerülne kialakításra szolgálati lakás,
közösség tér és udvar, amely az északi szegregátumnak az irodaháza lenne. Az ingatlan kellő
állagú és nagyságú ahhoz, hogy ezeket a iünkciókat maradéktalanul ellássa.

Németh Mihályné képviselő kérdése: A közösségi tér ebben az esetben mit jelent?

Magyar CsiHa polgármester válaszában elmondta: Kialakítás alatt van. Az épület szociális
munkások részére biztosít irodát, ahol állandó ügyfélszolgálatot fognak majd tartani. Ezen
kívül gyermekeknek szóló foglalkozásoknak ad helyet. A közösségi udvaron pedig egy kis
játszóteret is ki lehetne alakítani. A közösségi téren csoportos és egyéni foglalkozások
tarthatók. Az elvárás az, hogy amikor az ingatlan fejlesztések létrejönnek már a
szegregátumban kell tartani a foglalkozásokat.

Pócs János képviselő a déli szegregátumban lévő ingatlanra kérdezett rá.

Magyar CsiHa polgármester válaszként elmondta: A déli szegregátumban egy félig elkészült
házról van szó, amely a Hegedűs Út 5/a szám alatt található, ami ene a célra jól hasznosítható
lenne. Ennek az ingatlannak az értékbeeslése még nem készült el.
A polgármester kérte a képviselőket, hogy három millió forint értékig adjon meghatalmazást,
s ahogy az értékbecslés elkészül, utólagosan beszámol róla.
Az egyik a Kossuth úti épület, ami 4 millió forintra lett felértékelve, a másik pedig a Hegedűs
úton lévő épület, amely 3 millió forint értékig kerüljön meghatározásra.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja a két ingatlannak a megvásárlását? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 7 képviselő mindkét ingatlan ügyében igennel szavazott, Magyar Csilla
polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazat mellett az ingatlan
vásárlással kapcsolatban a következő határozatokat hozta:

16/2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul Jakab
Zita (3300 Eger, Hősök utca 11. 1/5.) tulajdonát képező Kisköre, Kossuth L. Út 54. szám alatti
ingatlan megvásárlásához 4 millió forint értékben, amelyet a szociális városrehabilitációs
pályázat támogatási összegéből biztosít.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződést aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

17/201 8.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett hozzájárul Szalai
Attila János (4200 Hajdúszoboszló, Széchenyi út 14.) tulajdonát képező Kisköre, Hegedűs Út
5/a szám alatti ingatlan megvásárlásához 3 millió forint összeghatárig, melyet a szociális
városrehabilitációs pályázat támogatási összegéből biztosít.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződést aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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B napirendi ponthoz kapcsolódva Magyar CsiHa polgármester a következőkről tájékoztatta
a képviselőket: A szociális bérlakásokkal kapcsolatban volt egy nagyon kellemetlen ügyük
aljegyző úrral. A Kisköre, Deák Ferenc út 9. szám alatti ingatlan az önkormányzat nevére van
bejegyezve, 100 %-ban önkormányzati tulajdon. A tervezők a többi szociális bérlakások
kialakítására alkalmas ingatlannal együtt megnézték a szóban forgó ingatlant is, hiszen az
önkormányzat részéről szerették volna, ha itt is felépül egy szociális bérlakás. Novotnik
András és felesége viszont kifogást emeltek, azzal az indokkal, hogy az ingatlan az ő
tulajdonukat képezi. Kérték azt, hogy a Hivatalban keressék meg őt és aljegyző urat, hogy
meg tudják beszélni az ügyet. Az ügyfelek elhozták magukkal az adásvételi szerződést. Es!
Nagyon érdekes dolgok derültek ki. Először úgy tűnt, hogy elfogadják ezt az állapotot, mivel
látta, hogy az ingatlan valóban az önkormányzat tulajdona. 1996-ban döntött a képviselő
testület arról, hogy megvételre felajánlotta Novotnik Andrásék részére. Az ingatlan peresítve
volt, és It-es ingatlan maradt az önkormányzat tulajdona. Az 1996-os testületi döntés után
1997-ben került aláírásra a szerződés. Minden kétséget kizáróan az ingatlan önkormányzati
tulajdonban van. A megbeszélés utáni napon a tervezők felmérésre kimentek a helyszínre,
durván rájuk támadtak „takarodjanak onnan, mert az az ő tulajdonuk”. Ezután Novotnikék
ismét megjelentek a Hivatalban azzal, hogy jogi segítséget kaptak, s ennek során e-mailben
valamilyen Akos elmagyarázta nekik, hogy őket becsapta az önkormányzat, s az ingatlan az ő
tulajdonuk. Ennek a félreértésnek a feloldása érdekében, szeretné kérdezni a képviselő-
testületet, hogy hol legyen a 9. ingatlan? Mert Úgy gondolja, hogy arra semmi szükség nincs,
hogy köpködéssel, rágalmazással „öregbítsék” Kiskörét hírnevét. Aki viszont ezt teszi, lelke
rajta! Nem gondolja azt, hogy idegen, tanult embereket kell olyan helyzetbe hozni, hogy
ezeket végig hallgassák. A szerződés ellenjegyzését ugyan az az ügyvéd végezte, aki a C-26-
os területnél közreműködött. Ugyan az a kézírással van az ügyvédi ellenjegyzés szövege is.
Amikor kétes adásvételi szerződések merülnek fel a múltból, akkor egy ügyvédnek a pecsétje
és egy személynek a kézírása jelenik meg. Továbbra is azt tartja, hogy bármennyire
rosszhiszeműen, vagy jóhiszeműen vezették meg Novotnikékat, az ingatlan az önkormányzat
tulajdona.

Dr. Molnár Péter aljegyző az elhangzottakhoz hozzátette: Az ügyfeleket tájékoztatták arról,
hogy elképzelhető tévedésben tartásuk, és olyan tudatban írták alá a /2-re szóló szerződést,
ami a /1-re is kiterjed, hogy ennek semmi jogi alapja nincs, sem fóldhivatali bejegyzés, sem
szerződés, sem képviselő-testületi döntés nem szól arról, hogy /1-es ingatlanra is gondolták.
Tájékoztatták, hogy bírósági úton milyen típusú jogorvoslatnak van helye, a szerződés
megtámadhatóságát milyen formában tudják kezdeményezni, hová mehetnek panaszra.

Holló Gyula képviselő kérdése: Az ingatlan olyan nagyságú, hogy ketté van osztva?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Két lakingatlan van. Egy terület volt, s
1996. előtt, vagy után lett megosztva, ezt nem lehet pontosan megmondani, mert a
dokumentumokból elég érdekes...

Holló Gyula képviselő közbeszólt: Az egyik házat Novotnikék lakják?

Magyar Csilla polgármester válasza: Jelen pillanatban a Magyar Állam tulajdona. Azt
hiszik, hogy két ingatlant vásároltak meg. Allítólag ők fizették a telek megosztást is. Ha
kereskednek és kutakodnak azok a bölcs emberek, akik rágalmaznak és köpködnek, akkor
lehetne mindenkinek magába nézni, hogy kinek milyen szerepe volt ezelőtt ezekben az eléggé
vitatható, és embereket hátrányos helyzetbe hozó döntésekben. Nevezett személyeket úgy
tájékoztatták, hogy mindkét ingatlanról van szó, s ezután a tájékoztatás és testületi döntés után
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történt a megosztás. 1996. januárjában a /2-es ingatlanra szólt az adásvételi szerződés, majd
1997. januárban ügyvédi ellenjegyzéssel, amelyet kézjegyével, szárazbélyegzővel nem
hitelesített, s a vételár második részletének teljesítését 1996. augusztus 8-ig szabták meg és
ezután küldték cl a dokumentumokat a Földhivatalhoz a megosztás érdekében’ Osszegezve:
Nagyon érdekes a történet.

Dr. Molnár Péter aljegyző kiegészítésként elmondta: Abból is nyilvánvaló, hogy az ingatlan
egy részét vásárolták meg, mivel az ingatlan nagysága — nyoleszázegynéhány m2 — is kitér a
szerződés. A tulajdoni lapon jelenleg is ilyen nagyságú az ingatlan. Ugy tűnik, mintha a
helyrajzi számot megelőlegezték volna, mert egy egységes ingatlan volt, amikor a szerződést
kötötték, de leválasztották, és minden leírásra került.

Holló Gyula képviselő kérdésként tette fel: Abban az övezetben másik őnkonnányzati
tulajdon nines?

Magyar Csilla polgármester nemmel válaszolt.

Oláh Ferencné képviselő kérdezte, bogy a kérdéses ingatlanban életvitelszerűen nem lakik
senki?

Dr. Molnár Péter aljegyző nemmel válaszolt.

Oláb Ferenené képviselő véleménye, hogy a dokumentumok döntenek.

Holló Gyula képviselő az ülésről távozott. (15,00 óra)

Takács Attila alpolgármester nem lát benne problémát, mivel az önkormányzat tulajdona és
erre szükség van a pályázathoz.

Pócs János képviselő reagálása: Évekig elhúzódhat az ügy, és így nem sok értelme van.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Az önlcormányzat is kért jogi véleményt, amelyre a válasz az
önkormányzatot igazolta.

Magyar Csilla polgármester elmondta, bogy Nagy József kiskörei lakos felajánlott Dobó
úton lévő ingatlanát, így oda lehetne építeni.

Németh Mihályné képviselő megjegyezte: Ezjobb helyen van.

Pócs János képviselő véleménye, bogy legyen a polgármester által javasolt ingatlan.

Takács Attila alpolgármester: Így viszont ennek soha nem lesz vége.

Magyar Csilla polgármester: Lesznek utánuk bölcsebbek, akik majd foglalkoznak ennek az
ügynek a bajával. Az a személy, aki a jogi segítséget nyújtotta, „nagyon érti a jogi nyelvet”,
mert annak ellenére, bogy az önkormányzat l/l hányadban tulajdonos, mégsem az. Ilyet még
nem tapasztalt élete során, de bizonyára, akik „segítik, rendesen és alázatosan szolgálják
Kiskörét, és lakosságát”, ebből majd profitálni fognak.

A képviselők részéről több hozzászólás, az elhangzottakat tudomásul vették.
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9. napirend
Indítványok, interpellációk, bejelentések.

E napirendi pontban Oláh Ferenené képviselő „Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat!”
felhívást ás az ehhez kapcsolódó határozati javaslatot olvasta fel:

Mi, magyar polgármesterek a kormányhoz ás hazánk valamennyi önkormányzatához fordulunk annak
érdekében, hogy együttes erővel, összehangoltan lépjünk fel a Soros-tervvel és a bevándorlás szervező
Soros-szervezetekkel szemben. Lépjünk Fel közösen azért, hogy megőrizzük a magyar falvak és
városok s a magyar emberek biztonságát és jövőjét!

A magyar emberek elsöprő többsége teljesen világossá tette, nem akarja, hogy hazánk
bevándorlóország legyen. Szeretnék, ha gyermekeink ás unokáink továbbra is egy biztonságos
országban nőhetnének fel. Nekünk, polgármestereknek kötelességünk, hogy a településünk és az ott
élők érdekét képviseljük, ás legfontosabb feladatunk, hogy megőrizzük városaink, falvaink
biztonságát. Felelősnek érezzük magunkat, hogy Magyarországot megtartsuk magyar országnak,
ahogyan elődeink is megtartották annak. Nem akarjuk feladni kultúránkat ás szokásainkat, nem
akarjuk, hogy félelem uralkodjon el a magyar településeken.

Mi a biztonságos jelenre és a biztonságos jövőre szavazunk, s készek vagyunk arra, hogy együttes
erővel védjük meg települáseinket, s védjük meg hazánkat.

Felkárjük ezért a kormányt, hogy ha kell törvényekkel, jogszabályokkal lépjen Fel a Soros-terv ás a
bevándorlás szervező Soros-szervezetek ellen, mert a tömeges betelepítés komoly fenyegetést jelent a
magyar településekre. Miután ez a veszély minden falut ás várost közvetlenül fenyeget, felkárjük a
magyar települések képviselő-testületeit ás közgyűléseit is, hogy önkormányzati határozatban utasítsák
cl a Soros-tervet, és foglaljanak ők is állást a migránspárti Soros-szervezetek ellen. Ne engedjük, hogy
bevándorlás szervező irodákat ás programokat hozzanak létre!

Tegyünk együtt a bákés ás biztonságos Magyarországért!

Határozati javaslat

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a „Védjük meg települáseinket,
védjük meg hazánkat” felhívásról szóló előterjesztést ás az alábbi határozatot hozta:

1. Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete elutasítja a Soros-tervet, ás azt, hogy a
települásünkön bevándorlás szervező irodát müködtessenek.

2. Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete Úgy határozott, hogy a településekre komoly
fenyegetést jelentő tömeges betelepítés miatt felkéri Magyarország Kormányát, hogy ha kell,
jogszabályokkal lépjen fel a Soros-terv és a bevándorlás szervező Soros-szervezetek ellen.

Felelős: polgármester
Határidő: 2018. február

Ezek után Oláh Ferencné képviselő az alábbiakban mondta cl váleményát: Nem szeretne félelemben
élni sem Kiskörán, sem egász Magyarországon. Azzal mindenkinek tisztában kell lenni, hogy nem
azokról a bevándorlókról van szó, akik törvényes Úton érkeznek az országba, hanem azokról, akik
betörnek, s fenyegetik az ország lakosságának a biztonságos életét. Sok bevándorló van az
országban, de ők törvényes úton érkeztek az országba, és megkapták a menekült státuszt, vagy
folyamatban van az elbírálás, s időközben eldöntik, hogy maradnak-e. Itt azokról van szó, akik Ici tudja
honnan és milyen papírokkal jönnek. Vannak ismerősei a déli országrészben és félnek az emberek.
Míg a kerítés nem volt olyannal szembesültek, hogy a kertjüket tönkretetták, este a házból ki sem
mertek menni. Itt nem tapasztaljuk, de cl lehet képzelni milyen az, attól Félni, hogy éjszaka rátörnek
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emberekre. Nem akar ás nem szeretne ilyen országban élni, Úgy gondolja, hogy ez az álláspont jó, ás
ezt kell képviselnie. Biztonságban akar itt élni, a gyermekét is biztonságban akarja tudni Budapesten.
Amiket a környező országokból hallani lehet, hogy ml történik Svédországban, Németországban, nem
szeretné azt. Döntsön mindenki saját belátása szerint, de ő támogatja a felhívást.

Pócs János képviselő az elhangzottakhoz a következőket mondta el: A fővárosban a migrációval
kapcsolatos konferencián vett részt, ahol több, a déli országrész településeinek polgármesterei
szólaltak fel, és mondták el, hogy mik történtek. Az utcán lévőket dobálták, éjszaka több száz ember
menetelt az utcákon, s féltek az emberek. El kell utasítani az illegális bevándorlást, el kell utasítani a
Soros tervet.

Oláh Ferenené képviselő az elmondottakhoz még hozzátette: Nem gyakorolja minden nap a vallását,
de ettől függetlenül erősen kereszténynek tartja magát. Nem szeretne odaérni, hogy azért mert neki
kereszt van a nyakában, ne lehessen hordani. Vagy a templomról a keresztet leszedni, mert sérti a
migránsokat. Elfogadja a migránsok vallását, de ők is fogadják el a keresztényeké. De sajnos az
események nem ezt mutatják, ő nem akar megváltozni, nem szeretne a keresztektől megválni.

A képviselők részéről több észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel:
Elfogadja-e a képviselő-testület azt a határozatot, amelyet képviselő asszony felolvasott?
kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

18i2018.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a „Védjük meg településeinket,
védjük meg hazánkat” felhívásról szóló előterjesztést és 6 igen szavazat mellett az alábbi határozatot
hozta:

1. Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete elutasítja a Soros-tervet, és azt, hogy a
településünkön bevándorlás szervező irodát működtessenek.

2. Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete úgy határozott, hogy a településekre komoly
fenyegetést jelentő tömeges betelepítés miatt felkéri Magyarország Kormányát, bogy ha kell,
jogszabályokkal lépjen fel a Soros-terv és a bevándorlás szervező Soros-szervezetek ellen.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2018. február 28.

Miután több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester az ülést
15,50 órakor bezárta.
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~gya~ Csilla Tóth Já j,s Zoltán
polgármester jegyző


